
P R O T O K O Ł  nr XXXVI/2010

z sesji  Rady Gminy Cieszków 
  odbytej w dniu  29 września 2010 roku

w sali Urzędu Gminy  w  Cieszkowie.

                Sesję rozpoczęto o godzinie 1405 a  zakończono o godzinie 1620.
Uczestnikami  sesji  byli:  Radni  Gminy  Cieszków  (wg  załączonej  listy 
obecności),  Sołtysi (wg załączonej listy obecności), Wójt, Sekretarz, Skarbnik 
Gminy Cieszków,  Goście zaproszeni (wg listy obecności), Przedstawiciel prasy 
lokalnej.

Ad.1.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Cieszków  Pan  Zdzisław  Załężny  (zwany  w 
dalszej części protokołu przewodniczącym) otworzył XXXVI sesję V kadencji 
rady, po czym powitał wszystkich jej uczestników.
 
a) Przewodniczący stwierdził,  że na ogólną liczbę 15 radnych w sesji  bierze 

udział 13 radnych (nieobecni: Jan Dwojak, Arkadiusz Parkitny), co oznacza, 
że obrady są prawomocne do podejmowania uchwał  (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu)

b) Przewodniczący  odczytał porządek dzisiejszych obrad a następnie zapytał 
czy są wnioski odnośnie jego zmiany?

Wójt  zgłosił  wniosek  o  wykreślenie  z  porządku  obrad  w  pkt.  9  „podjęcie 
uchwał” podpunkty „d” i „e”, czyli projektów uchwał:
-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  współdziałanie  Gmin:  Milicz,  Żmigród, 
Cieszków  w  formie  dokapitalizowania  Przedsiębiorstwa  Gospodarki 
Komunalnej  „Dolina Baryczy” sp.z.o.o.  w Miliczu w celu realizacji  projektu 
pod nazwą „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Baryczy”
- w sprawie ustanowienia zastawu rejestrowego na udziałach gminy w kapitale 
zakładowym Przedsiębiorstwa Gospodarki  Komunalnej  „Dolina  Baryczy”  sp. 
z.o o  w Miliczu

Wójt  uzasadnił  swój  wniosek  tym,  iż  otrzymał  informację,  że  w  dniu 
wczorajszym  nowa  Rada  Nadzorcza  odwołała  z  funkcji  Prezesa  Zarządu 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Dolina Baryczy” sp.z.o.o. w Miliczu 
Pana Władysława Szydełko, który wysunął projekty tych uchwał.
Nowym Prezesem został wybrany Pan Marek Węgrzyn, na obecną chwilę nie 
wiemy, czy jest on zwolennikiem uchwalenia tych uchwał.
Pan Wójt korzystając z okazji  podziękował Panu Władysławowi Szydełko za 
wzorową pracę w spółce. 



Wójt  od  początku  zawiązania  się  spółki  miał  przyjemność  pracować  z 
dotychczasowym  Prezesem  spółki;  stwierdził,  że  zasługa  za  tak  rekordowe 
dofinansowanie  przedsięwzięcia  budowy  kanalizacji  sieciowej,  należy  się 
głównie  tej  osobie.  Pan  Szydełko  wykonywał  swe  obowiązki  sumiennie, 
kompetentnie i  solidnie.  To jemu właśnie należą się podziękowania za dobrą 
pracę na rzecz samorządów będących w spółce.
Nowa Rada Nadzorcza nie pofatygowała się aby powiadomić o tej zmianie nasz 
i  żmigrodzki  samorząd,  pozostaje  też  kwestia  powodu  odwołania  Pana 
Szydełko.

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodniczący  przystąpił  do  przeprowadzenia  głosowania  nad  przyjęciem 
wniosku Wójta o zmianę porządku obrad.
Rada  w  głosowaniu  jednogłośnie  –  13  głosów  „za”,  0  „przeciw”,  0 
„wstrzymujących się” opowiedziała się za przyjęciem zmian do porządku obrad, 
o które wnioskował Wójt.

Porządek  obrad, po zmianach przedstawia się zastępująco:
(patrz zał. nr 2 do protokołu)
1. Otwarcie  obrad  sesji:

a) stwierdzenie quorum rady
b) przyjęcie porządku obrad

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Informacja  Wójta   o  wydanych   zarządzeniach,  realizacji   uchwał   i 

wniosków  w okresie  między  sesjami.
4. Informacja  Wójta   Gminy  Cieszków  o  wykonaniu  budżetu  gminy  za  I 

półrocze 2010 roku.
5. Opinia  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  odnośnie 

informacji                       z przebiegu wykonania budżetu gminy Cieszków za 
I półrocze 2010 roku.

6. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu odnośnie informacji 
z przebiegu wykonania budżetu gminy Cieszków za I półrocze 2010 roku.

7. Stanowisko  Rady  w sprawie  przyjęcia  informacji  z  przebiegu  wykonania 
budżetu gminy za I  półrocze 2010 roku (dyskusja,  głosowanie w sprawie 
przyjęcia informacji).

8. Przerwa w obradach.
9. Podjęcie  uchwał:

a) w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójta
b) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej
c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2010
d) w sprawie emisji obligacji komunalnej



e) w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Cieszków  do  Narodowego  Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011

f) w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  konsultowania  z 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 
3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów 
aktów  prawa  miejscowego  w  dziedzinach  dotyczących  działalności 
statutowej tych organizacji.

10.Interpelacje i zapytania.
11.Wnioski i oświadczenia.
12.Zakończenie  obrad.      

Ad. 2.
W wyniku głosowania (13 głosów „za” - jednogłośnie) Rada bez uwag przyjęła 
protokoł z sesji odbytej w dniu 22 czerwca 2010 roku  nr XXXV (załącznik nr 3 
do protokołu).

Ad. 3.
Wójt złożył informację o pracy w okresie między sesjami (patrz załącznik nr 4 
do protokołu), czyli od dnia 22 czerwca do dnia 29 września br..

     
Radni nie zgłosili pytań do treści złożonej informacji.

Ad. 4.
Wójt poinformował, że z obowiązującej ustawy o finansach publicznych wynika 
obowiązek przedłożenia Radzie Gminy informacji wójta  o wykonaniu budżetu 
gminy za I półrocze, co uczynił (patrz dokument stanowi zał. nr 5 do protokołu).
Treść  powyższej  informacji  była  szczegółowo  omawiana  na  posiedzeniach 
komisji rady. 
Wójt stwierdził, że wszystkie kwestie w tym temacie zostały już omówione ale, 
jeżeli  Radni bądź inne osoby biorące udział w sesji  mają jeszcze pytania do 
realizacji budżetu za I półrocze 2010 roku, to proszę o ich zgłoszenie; chętnie na 
nie udzielę odpowiedzi.
Wójt  –  zapewnił,   że  na  dzień  dzisiejszy   nie  widać  zagrożenia  wykonania 
budżetu gminy, który Rada uchwaliła na bieżący rok.  
Jesteśmy w trakcie realizacji wielu dużych inwestycji (realizacja podstawowych 
inwestycji  z  dodatkiem  środków  unijnych),  zadłużenie  rośnie  ale  sytuacja 
budżetu jest stabilna.

Przewodniczący  prosił  aby  pytania  do  treści  przedłożonej  informacji   o 
wykonaniu budżetu za I  półrocze 2010 pozostawić do punktu nr  7 porządku 
obrad.



Ad. 5. 
Opinię  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  odnośnie 
informacji z przebiegu wykonania budżetu gminy Cieszków za I półrocze 2010 
roku  przedstawił  przewodniczący  Zbigniew  Mroczek  (patrz  zał.  nr  6  do 
protokołu).

Pytań do powyższej opinii nie zgłoszono.

Przewodniczący Mroczek po odczytaniu opinii  wyraził  słowa obawy do zbyt 
niskich dochodów własnych gminy w odniesieniu do rozpoczętych tak wielu 
kosztownych  inwestycji,  jego  zdaniem  nie  jest  to  perspektywiczne  na 
przyszłość.

Ad. 6.
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie informacji z 
przebiegu  wykonania  budżetu  gminy  Cieszków  za  I  półrocze  2010  roku  – 
Uchwała nr V/114/2010 Składu Orzekającego z 7 września 2010 roku odczytała 
skarbnik Regina Karpeta (patrz w załączeniu nr 7 do niniejszego protokołu).

Ad. 7.
Żaden z radnych nie zabrał głosu w sprawie przyjęcia informacji z przebiegu 
wykonania  budżetu  gminy  za  I  półrocze  2010  roku.  Dyskusję  nad  treścią 
informacji prowadzono na posiedzeniach komisji, gdzie szczegółowo poznano 
wszystkie zagadnienia dotyczące tej kwestii.

Radny Rajmund Świtoń poprosi przewodniczącego komisji Budżetu , Finansów 
i Rozwoju Gospodarczego o sprecyzowanie treści opinii komisji do informacji 
Wójta,  ponieważ nie  wie na jakim zdaniu  się  zakończyła,  a  od kiedy radny 
Mroczek wypowiadał swoje sugestie.

Przewodniczący komisji radny Mroczek wyjaśnił, że treść opinii kończy się na 5 
punkcie, dalsze wypowiadane zdania nie były treścią opinii.

Przewodniczący,  żeby  dopełnić  wymaganych  formalności,  przystąpił  do 
przeprowadzenia  głosowania,  kto  z  radnych  jest  „za”  przyjęciem  informacji 
Wójta Gminy Cieszków z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2010 roku?
Radni  powyższą  informację  w  głosowaniu  przyjęli  jednogłośnie  13  „za”,  0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Ad. 8.
Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.



Ad. 9.
Rada uchwaliła uchwały:

- nr XXXVI/184/10  w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójta
Projekt tej uchwały uzasadnił Przewodniczący informując, że powstał on przy 
ogólnej  aprobacie  wszystkich  przewodniczących  komisji  i  jest  podyktowany 
tym, że Wójt ponad dwa lata nie miał regulacji płacy a czas ten pokazał,  że 
pracował nienagannie na rzecz rozwoju gminy, min. poprzez wdrażanie wielu 
inwestycji i to przy dużym udziale środków unijnych. Wójt zasłużył na wzrost 
wynagrodzenia, za dobrą pracę należy się dobra płaca.

Radni pytań nie zgłosili.

Projekt uchwały odczytał sekretarz Zdzisław Musiał (radni pytań nie zgłosili), 
głosowanie  przeprowadzał  Przewodniczący,  głosy  liczyła  i  podawała  do 
protokołu insp. Mariola Krawiec, wynik głosowania: ustawowy stan Rady = 15 
radnych,  na  obecnych  13  radnych,   13  głosów  „za”,  0  „przeciw”,  0 
„wstrzymujących się”, patrz zał. nr 8 do protokołu.

-  nr  XXXVI/185/10  w  sprawie  trybu  prac  nad  projektem  uchwały 
budżetowej
Projekt uchwały odczytała skarbnik Regina Karpeta (radni pytań nie zgłosili), 
głosowanie  przeprowadzał  Przewodniczący,  głosy  liczyła  i  podawała  do 
protokołu insp. Mariola Krawiec, wynik głosowania: ustawowy stan Rady = 15 
radnych,  na  obecnych  13  radnych,   13  głosów  „za”,  0  „przeciw”,  0 
„wstrzymujących się”, patrz zał. nr 9 do protokołu.

- nr XXXVI/186/10 w sprawie zmiany  uchwały budżetowej na rok 2010 

 Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego 
powiedział, że zmiana uchwały budżetowej jest celowa, zasługuje na poparcie 
poprzez jej uchwalenie.
Projekt uchwały odczytała skarbnik Regina Karpeta (radni pytań nie zgłosili), 
głosowanie  przeprowadzał  Przewodniczący,  głosy  liczyła  i  podawała  do 
protokołu insp. Mariola Krawiec, wynik głosowania: ustawowy stan Rady = 15 
radnych,  na  obecnych  13  radnych,   13  głosów  „za”,  0  „przeciw”,  0 
„wstrzymujących się”, patrz zał. nr 10 do protokołu.

- nr XXXVI/187/10 w sprawie emisji obligacji komunalnej
Projekt uchwały odczytała skarbnik Regina Karpeta (radni pytań nie zgłosili), 
głosowanie  przeprowadzał  Przewodniczący,  głosy  liczyła  i  podawała  do 
protokołu insp. Mariola Krawiec, wynik głosowania: ustawowy stan Rady = 15 
radnych,  na  obecnych  13  radnych,   13  głosów  „za”,  0  „przeciw”,  0 
„wstrzymujących się”, patrz zał. nr 11 do protokołu.



-  nr  XXXVI/188/10  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Cieszków  do 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011
Projekt uchwały odczytał  sekretarz Zdzisław Musiał, informując jednocześnie, 
że zwiększono wg pierwszej wersji  projektu uchwały kwotę o koszt nadzoru 
inwentarskiego  (radni  pytań  nie  zgłosili),  głosowanie  przeprowadzał 
Przewodniczący, głosy liczyła i podawała do protokołu insp. Mariola Krawiec, 
wynik głosowania: ustawowy stan Rady = 15 radnych, na obecnych 13 radnych, 
13  głosów  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”,  patrz  zał.  nr  12  do 
protokołu.

-  nr  XXXVI/189/10  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu 
konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w 
art.  3  ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 
statutowej tych organizacji.
Projekt uchwały odczytał  sekretarz Zdzisław Musiał (radni pytań nie zgłosili), 
głosowanie  przeprowadzał  Przewodniczący,  głosy  liczyła  i  podawała  do 
protokołu insp. Mariola Krawiec, wynik głosowania: ustawowy stan Rady = 15 
radnych,  na  obecnych  13  radnych,   13  głosów  „za”,  0  „przeciw”,  0 
„wstrzymujących się”, patrz zał. nr 13 do protokołu.

Ad. 10, 11.
Radny  Świtoń  –  prosił,  żeby  Wójt  na  piśmie  wystąpił  do  Starostwa 
Powiatowego  z  wnioskiem  o  wyczyszczenie  poboczy  przy  drogach 
powiatowych. Na tych zaniedbaniach cierpią mieszkańcy naszej gminy, niszczą 
się  drogi,  niszczy  się  gospodarka  melioracyjna.  Nie  takie  były  deklaracje 
starosty i radnego powiatu, członka zarządu Pana  Marka Warkocza na spotkaniu 
przedstawicieli samorządów, które odbyło się na początku kadencji w GCK w 
Cieszkowie.  My  za  własne  środki  pomagamy  zimą  w  odśnieżaniu  dróg 
powiatowych, a w zamian nie otrzymujemy nawet tego,  co jest  powinnością 
Starostwa.

Wójt  – dzisiaj  uczestniczył w spotkaniu ze Starostwem, gdzie wnioskował o 
stworzenie ekipy, która w okresie jesiennym zajmie się czyszczeniem poboczy. 
Wniosek spotkał się z aprobatą. Pobocza przy naszych gminnych drogach też 
wymagają czyszczenia, zrobimy to w okresie jesienno – zimowym, kiedy nie 
będzie na krzakach liści. 

Radny Janas – podziękował za szybką interwencję w pomalowaniu pasów na 
jezdni. Następnie postawił do przemyślenia sprawę wybudowania przez Powiat 
odcinka chodnika na drodze krajowej, chodzi o odcinek z drogi guzowickiej do 



przystanku autobusowego, który mieści się przy drodze krajowej.  Zgłosił  też 
interwencję w sprawie nie świecenia się lampy ulicznej na Piaskowej.

Wójt -  Powiat nie wybuduje chodnika na drodze krajowej, bo to nie jest w jego 
kompetencji,  zaś co się tyczy oświetlenia na ul.  Piaskowej to  temat był już 
zgłoszony ale w takiej sytuacji interwencja zostanie powtórzona.

Pan Wacław Korda mieszkaniec Dziadkowa – zapytał czy można otrzymać z 
urzędu gminy ksero dokumentów dotyczących sołectwa?
Pan Wójt – decyzje, mapy są do wglądu, nie wolno ich kopiować, natomiast 
można robić notatki,  pobrać druki itp., nie wiem o co Panu chodzi?
Pan Korda - chcę ksero dokumentów, żeby móc przedstawić je odpowiedniej 
osobie w celu wyjaśnienia mu pewnych kwestii dotyczących sołectwa.
Pan  Wójt  –  poprosił,  żeby  Pan  Korda  sprawę  tą  wyjaśnił  w  biurze,   gdzie 
znajdują  się  dokumenty,  w które  potrzebuje  mieć  wgląd,  uda się  tam z  nim 
nawet osobiście, jeżeli będzie sobie życzył.
Pan Korda – dlaczego otrzymał z urzędu pismo z pytaniami, co do posiadanego 
oczka wodnego, dlaczego nie podano uzasadnienia do podania informacji?
Pan Wójt – w piśmie była tylko prośba o podanie informacji, takie weryfikacje 
robimy często – dziesiątki razy. Pracownicy hydroforni mają prawo wchodzić na 
posesję  i  widząc  zbiorniki  wodne  mają  prawo  wiedzieć  z  jakiego  źródła  są 
napełniane. Niepotrzebnie Pan się denerwuje, bo to była tylko grzeczna prośba o 
podanie informacji.
Pan Korda – jeżeli ktoś zgłasza jakieś podejrzenie, to  należy w piśmie podać 
informację od kogo to podejrzenie wyszło i na jakiej podstawie urząd się ubiega 
o daną informację, to już nie komuna.

Przewodniczący  urwał  powyższą  polemikę,  zwracając  się  do  Pana  Kordy 
słowami,  że  rozumie  pytania,  wątpliwości  itd.  ale  z  takimi  sprawami należy 
udać się do biura, sesja nie jest od załatwiania tego typu spraw. Na sesji należy 
poruszać sprawy dotyczące całego ogółu społeczeństwa, a nie prywatne sprawy.
Jeżeli jest taka potrzeba to prosi się o złożenie sprawy na piśmie z wnioskiem o 
dołączenie  jej  do  protokołu  obrad,  Wójt  nie  ustosunkuje  się  do  tematu  – 
wówczas przejmie temat Rada, ale tylko w  kwestiach dotyczących wsi.  Rada 
nie ma uprawnień do zajmowania się prywatnymi sprawami.

Radny Świtoń – podziela zdanie Przewodniczącego, Wójt jest osobą zaproszoną 
na sesję, sprawy osobiste należy załatwiać w biurze. Sesja to nie sąd kapturowy.

Przewodniczący –  nikomu nie  odbieram głosu,  chodzi  o  to  żeby obrady nie 
zmieniły się w pyskówkę, bo to nie miejsce na taką polemikę. Ma Pan prawo 
zgłaszać swoje problemy ale w odpowiednim miejscu.



Pan Korda – zapytał co jest sprzedane koło świetlicy w Dziadkowie? Właściciel 
sklepu  zabrania  jeździć  kombajnom  po  drodze,  kombajn  przejeżdżał  przez 
boisko, żeby dostać się na pole.

Wójt  –  w dniu  dzisiejszym jest  zebranie  wiejskie  w  Dziadkowie,  będę  tam 
obecny i postaramy się te sprawy wyjaśnić. Był Pan już kilkakrotnie w biurze, 
oglądał Pan mapy i wie, jak wygląda podział działki wokół sklepu. Podziału 
dokonuje geodeta i nie może tak wydzielić gruntu, żeby nie było dostępu do 
posesji.  Panie Korda zapraszam Pana jeszcze raz do biura Pana Tokarza i  w 
mojej obecności jeszcze raz zapozna się Pan z mapką.

Pan Mieczysław Łuszczyński sołtys wsi Dziadkowo – zabrał głos aby wyjaśnić 
dlaczego  kombajn  przejeżdżał  przez  boisko.  Sam  osobiście  skierował  tam 
kombajn bo przy drodze rośnie jabłonka. Droga istniała, istnieje i będzie nadal 
do dyspozycji mieszkańców.

Radny Stanowski – zapytał Wójta, co będzie dalej z ul. Ogrodową?

Wójt – budowa dróg na osiedlu w podstawowej części została już zakończona, 
są drobne poprawki, o których radny będąc członkiem komisji  powołanej do 
odbioru prac, z pewnością wie. Co zaś tyczy się ulicy Ogrodowej są plany, żeby 
jeszcze przed zimą pokryć ją tłuczniem aby na stałe zlikwidować dziury.

Pani  Maria  Kurzyńska sołtys  wsi  Rakłowice – zgłaszała  przerost  korzeni  na 
drodze do Jaworu, taki stan drogi jest dużym zagrożeniem bezpieczeństwa dla 
jej użytkowników.

Wójt  –  zgłaszałem  już  kilkakrotnie  tą  sprawę  do  właściciela  drogi  ale  bez 
skutku, zrobię monit jeszcze raz.

Pan Krzysztof Poradzisz sołtys wsi Trzebicko – w Trzebicku Dolnym brakuje 
wody, należy ująć tą inwestycję w planie wydatków na rok 2011, należy też 
postawić przy drodze tablicę informacyjną, że taka wieś , w tym miejscu się 
znajduje.

Wójt – do Trzebicka Dolnego należy doprowadzić wodociąg ale jest przeszkoda 
techniczno  –  formalna  ponieważ  wymogiem  formalnym  jest  doprowadzanie 
wody rurą o średnicy 110; mając na uwadze doprowadzenie jej taką grubą rurą 
na długości 700 m tylko dla 3 odbiorców, to z góry wiadomo, że będzie ona 
zalegała w rurach  i  psuć  się,  zielenieć. Staramy się o pozwolenie na użycie do 
tej  inwestycji  rury  o  mniejszej  średnicy,  tablica  informacyjna  też  zostanie 
postawiona.



Radny Stanisław Wożniak – zgłosił potrzebę wymiany rury przepustowej pod 
mostkiem  w  Słabocinie  na  większy  przekrój  ponieważ  zauważa  się  małe 
podtopienia (szkoda drogi).

Przewodniczący  –  na  prośbę  Dyrektora  Gminnego  Centrum  Kultury  w 
Cieszkowie  przekazał  informację,  że  obiekty  świetlic  wiejskich  służą 
społeczności  nieodpłatnie;  natomiast  za  wypożyczanie  ich  na  uroczystości 
rodzinne, czy przez indywidualne grupy na prywatne cele, to wówczas  taka 
usługa jest płatna. Z tych pieniędzy pokrywane się rachunki za pobór energii, 
wody, opału, remontów itp..

Wójt  –  przypomniał  sołtysom,  że  jutro  mija  termin  składania  wniosków na 
fundusz  sołecki.  Mile  jest  zaskoczony  realizacją  tego  funduszu  w  roku 
bieżącym.
Następnie  podziękował  za  uchwalenie  mu  regulacji  płacowej  a  tym  samym 
docenienie jego pracy na rzecz samorządu.

Przewodniczący zwrócił się do Pana Kordy, żeby jeszcze raz uświadomić mu, że 
nikt na dzisiejszej sesji nie zabraniał mu głosu ale te obrady to nie miejsce na 
takie osobiste wyjaśnianie spraw. Dzisiaj jest zebranie wiejskie w Dziadkowie, 
tam te problemy powinny zostać omówione i rozstrzygnięte.

Sekretarz  gminy  Zdzisław  Musiał  –  rozpoczął  się  okres  wyborów 
samorządowych,  prosi  zatem  sołtysów  aby  różnego  rodzaju  informacje, 
obwieszczenia  zawieszać  na oszklonych tablicach,  tak aby były czytelne dla 
mieszkańców.

Ad. 12.
W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Cieszków 
Pan  Zdzisław  Załężny  uznał  XXXVI  sesję  Rady  Gminy  Cieszków  za 
zakończoną.

        PRZEWODNICZĄCY
     RADY GMINY CIESZKÓW
         Zdzisław Załężny

PROTOKOŁOWAŁA
Mariola Krawiec

 



 





 


